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Vi stiller forslag om, at beplantningen ved fodboldbanen ud for 

institutionerne på Flintebakken, bliver beskåret hele vejen rundt. 

Det er en stor kæmpe mur af planter som står så tæt sammen og er så 

høje, at det slet ikke passer med tæt/lavt byggeri. 

Det var en stor glæde dengang vi fra vore terrasser, kunne se børnene 

lege og have udsigt til fodboldbanen. Den ønsker vi os tilbage. 

Vi kan ikke se nytteværdien i så massiv en beplantning, både ud til vejen 

og mellem stien og fodboldbanen. 

Vi vil gerne have den ned i 2 meters højde. 

Venlig hilsen 
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